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Agenda 
1. Reflektion årets säsong - samtliga 
2. Strategi och fokusområden inför nästa år, nationell verksamhet 
3. Rapport om kommande möjlighet för förbund och klubbar att söka pengar.  

 
 

1. Reflektion årets säsong – samtliga 

- Bra resultat EC herrar. Uppmärksammas av förbund från andra nationer 

- Rykten på negativ publicitet tex avsaknad av sponsorer 

- Bra säsong i hela Sverige vad gäller snö i befintliga anläggningar, tidig öppning och 

lång säsong 

- Fartläger i Trysil, samarbete Region 5 och 3 

- LVC landsdelsfinal Götaland. Lyckat arrangemang med storbildsTV.  

LVC 2026; Regionsfinal U12 och landsdelsfinal U14. Progression. 

- Rekrytering av yngre åldrar fungerar bra i Region 5. Svårare att behålla i högre åldrar 

och fler tjejer än killar stannar kvar i verksamheten. 

Rekrytering och Behålla måste prioriteras, Region 1 

- ”Tendens noterad hos flera klubbar i reg 4 att det kommer in färre åkare än förr i U8/10. 

Färre tävlande än förr i de yngsta klasserna i reg 3.  

- Ledarguiden används i verksamheten 

- SATU 1 och 2 arrangerades i Götaland med många deltagare. Viktigt med utbildning i 

närmiljö 

- Digitalisering SSFTA, oklart med SSF prioritering. Har varit möte i januari, diskuterades 

nytt gränssnitt och DGPR vid anmälan till tävling. 

- Föreningar sliter eftersom det ideella arbetet inte prioriteras. Få gör mycket.  

- Erbjuda verksamhet till åkare efter gymnasiet. Samarbete mellan föreningar 

- Positivt vad gäller antagningsverksamhet och skolningsläger 

- Viktigt att SSF Alpint är representerade på olika evenemang. Prioritering av 

begränsade resurser på SSF Alpint. Förtroendevalda kan också vara representant för 

SSF  

- Ekonomi SSF Alpint är ett bekymmer. 

Reflektion – SSF 

- Ledarguide implementeras och utvecklas 

- Team Piké, ett sätt att utbilda och ge attention 

- Postgymnasialt alternativ till Luleå 

- Momentum i Antagning- och skolningsprocess 

- Utbildningsstruktur och genomförda utbildningar 

- Monitorering RIG, NIU, Postgymnasiala alternativ 

- Utbildningsöversyn och genomförda utbildningar på efterfrågan 

- Lyckade EC tävlingar i Kläppen 
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- Lyckat YOG och JVM med flera medaljer 

- Bra WC säsong, Krille, Sara och Anna. Framsteg EC herr 

- Bra partnerevent och förlängda avtal med partner på lagnivå 

- Antagningsprocessen 

129 sökande och 98 antagna. Få söker SX.  

Killarna ”tog slut” till kvarvarande platser. Finns fortfarande några platser kvar. 

Bra kommunikation mellan gymnasietränarna 

Få samtal efter antagningen från föräldrar 

- Tävlingar FIS 

Få inställda tävlingar 

Intresset för att arrangera ENL 2025 har ökat. Progression 

2. Strategi och fokusområden inför nästa år, nationell verksamhet 
 
SSF Styrelsemöte 14/5 där resultat säsongen 2024 och mål för verksamheten för 2025 ska 
redovisas 
Alpin strategi och fokus på kort och längre sikt… 
- Fortsatt utveckling av hållbara elitmiljöer på hemmaplan  
- Alpin framtid 365 & Alpin framtidshelg. 20-22/9 2024 Sundsvall 
- Team Pike (herrar)  & Team 360 (damer) 
- Alpina skidskolan. Digital plattform 
- Ny marknadsstruktur och nytt kommunikationsmaner 
- FoU – Smartabase, analys och studier. 
- Momentum och fortsatt utveckling på det vi gör bra. 
- Förtäta systemet genom större samarbete mellan de olika miljöerna klubb, distrikt, 

gymnasier, eftergymnasialt, landslag. 
 
Utmaningar 
- Rekrytering 
- Pojkar, Drop Off 
- Röd tråd, Medlem-Förening-Distrikt-Centralt 
- Arbetsmiljö 
- Kommunikation 

 
3. Rapport om kommande möjlighet för förbund och klubbar att söka pengar.  

- Fritidskortet 
Har inte riktigt fungerat som det var tänkt. RF har fått del av pengarna som kommer att 
vara sökbara av distrikt och föreningar under försommaren 

o Barn- och ungdomar 8-16 år 
o Ledarutbildning 
o Anskaffning av utrustning 

- Information publiceras på RF´s och SSF´s hemsida  
 
4. Genomlysning 

Enkäten har skickats. Länk ska publiceras för att säkerställa många svar 
 

5. Övrigt 
Alpina landslaget publiceras 3/5  
WC Grass Skiing 8/6 Norrköping 
 

6. Nästa möte Alpina Rådet 

22/5 19.00-21.00 

AK-ordförande bjuds in till mötet 

 


